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Abstract (en)
The calender is provided with base parts 7, which are vertically adjustable on the frame l of the calender and in which there are mounted, in a
manner, movable, lever-shaped pivotable elements 10, at the ends of which the roll bearings 11 are located. Force elements 15, which serve to
compensate for overhanging loads, are arranged between the base parts 7 and the movable elements 10. At the same time, stops 14, 14' are
provided, against which the elements 10 support themselves when the calender is open. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Kalander ist mit Basisteilen 7 versehen, die am Gerüst 1 des Kalanders vertikal verstellbar sind, und in welchen bewegliche hebelförmige Teile
10 schwenkbar gelagert sind, an deren Enden sich die Walzenlagerungen 11 befinden. Zwischen den Basisteilen 7 und dem beweglichen Teilen
10 sind Kraftelemente 15 angeordnet, welche zum Kompensieren überhängender Lasten dienen. Gleichzeitig sind Anschläge 14, 14' vorgesehen,
gegen die sich die Teile 10 bei geöffnetem Kalander abstützen.
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